
                      JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                
SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU

                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                    18. jaanuaril 2021

Koosoleku algus kell 16.00;
                  lõpp  kell 17.00.

Kohal olid vt. kvoorumi leht, vallavanem Jüri Konrad, abivallavanem Evelyn Danilov,  finantsjuht
Küllike Olup,  haridus-, kultuuri- ja spordinõunik Maria Laanemäe ja volikogu esimees Aleksei
Naumkin, õigusnõunik Silver Peepmaa.

Koosolekut juhatas spordikomisjoni esimees Allan Mänd, protokollis volikogu kantselei juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1.Volikogu 21. jaanuari istungile esitatud eelnõude tutvustamine 
2. Sporditegevuse rahastamine 2021. aastal 
3. Jooksvad küsimused

1.  Finantsjuht  Küllike  Olup  tutvustas  volikogu  päevakorra  projekti  esitatud  2021.  aasta
vallaeelarvesse esitaatud muudatusettepanekuid ja vallavalitsuse poolt  võetud seisukohti  esitatud
muudatusettepanekute osas (lisatud protokollile).

Ilmar Aun: kas planeeritavas 3 miljonilises laenus on sees juba põhikooli ehitamine?
Küllike Olup: jah, esitatud muudatusettepanekute sisseviimine suurendab laenu osa. 
Kui kogu laenu välja võtame, on netovõla koormus 46,3%.

Õigusnõunik Silver Peepmaa tutvustas eelnõusid:
-  Jõhvi  Vallavolikogu  15.  novembri  2007  määruse  nr  92  „Maamaksumäära  kehtestamine“
muutmine;
- Loa andmine hanke korraldamiseks;
Allan Mänd:  Omanikujärelevalve teostamine Jõhvi  Põhikooli  ehitustöödele.  Antud hanke puhul
võiks mõelda, et kõige tähtsamaks kriteeriumiks ei oleks hind.
- SA Jõhvi Hooldekeskus põhikirja uue redaktsiooni kinnitamine;
- Jõhvi valla omandis olevate eluruumide kasutamise kord;
- Jõhvi valla põhimääruse muutmine;
- Kohaliku omavalitsuse üksusele seadusega pandud ülesannete lahendamise volitamine

Aleksei Naumkin tutvustas eelnõud  „Jõhvi valla eelarvest sotsiaalhoolekandealase suunitlusega
projektide ning tegevustoetuste taotlemise ja kasutamise kord”.

Allan Mänd tutvustas eelnõud ” Umbusalduse avaldamine volikogu revisjonikomisjoni liikmele”.

2. Allan Mänd: eelmisel koosolekul jäi kokkulepe, et täna esitab vallavalitsus tutvumiseks SK Edu
lepingu (Tammiku spordihoones). 
Maria Laanemäe: saadan e-mailiga komisjoni liikmetele.



Allan Mänd: kas jalgpallistaadioni üleandmisega anti jalgpalliklubile kaasa ka raha? Nimelt käivad
lapsevanemad labidatega staadioni lumest puhastamas. Järgmisel koosolekul kuulame vallavalitsuse
poolt selleteemalist infot.

Allan Mänd: sporditegevuse rahastamine  toimub sel aastal kehtiva  korra järgi.
Maria  Laanemäe:  materjalid  on  ette  valmistatud,  saadan  komisjoni  liikmetele  tutvumiseks  ja
veebruarikuu koosolekul siis kinnitame.
Uue korraga vallavalitsus veel tegeleb. Mitmed klubide esindajad on avaldanud soovi, et enne uue
korra  kinnitamist  tuleks  kokku  saada,  tutvustada  korda  ja  kuulata  ära  klubide  esindajate
ettepanekud.
Allan Mänd: kiirustada polegi vaja, uus kord hakkab kehtima nagunii tulevast aastast.
Maria Laanemäe: eelmisel aastal oli tegevustoetus suurem, kui kord ette nägi, eeldatavalt  ürituste
arvelt.
Seoses  piirangutega  paljusid  üritusi  ei  toimugi.  Minu ettepanek on,  et  pearaha  jagamisel  oleks
tegevustoetus eelmise aasta tasemel.
Allan Mänd: toetan ettepanekut.
Arutelu tulemusen o t s u s t a t i: jätta tegevustoetus eelmise aasta tasemele.

Evelyn Danilov:  piiranguid leevendati, lubatud on  individuaalsed treeningud. Püüame avaldada
infot võimalikult palju, kui on vaja tõlgendamisel abi, aitame.

Jüri Konrad: haigestumine valla territooriumil on suhteliselt väike, 4-6 inimest ööpäevas.

Allan Mänd: kordan veelkord, et need komisjoni liikmed, kes ei osale komisjoni töös, tuleb välja
arvata. Kui kellelgi on soovitada aktiivseid kodanikke komisjoni liikmeteks, palun seda teha.

Esitatud informatsioonid võeti teadmiseks.

Allan Mänd
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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